

PENDEDAHAN RISIKO

Pengenalan

Delcamp Global Markets Inc LTD (selepas ini dirujuk sebagai "Syarikat") diberi kuasa dan dikawal selia oleh Mwali International Services Authority (M.I.S.A.), di bawah Lesen Perdagangan dan Pusat Pembersihan Antarabangsa nombor BFX2024041. Syarikat ini diperbadankan di Fomboni, Pulau Mohéli, Kesatuan Komoro, dengan nombor pendaftaran HT00324013. Alamat berdaftar ialah Bonovo Road, Fomboni, Pulau Mohéli, Kesatuan Komoro.

Skop Polisi

Notis Pendedahan Risiko dan Amaran ("Notis") ini diberikan kepada anda (Pelanggan dan bakal Pelanggan kami) Delcamp Global Markets Inc ("Syarikat", "kami").

Semua Pelanggan dan bakal Pelanggan harus membaca dengan teliti pendedahan risiko dan amaran berikut yang terkandung dalam Notis ini sebelum memohon Akaun Dagangan dengan Syarikat dan sebelum mereka mula berdagang dengan Syarikat. Walau bagaimanapun, perlu diingat bahawa dokumen ini tidak dapat dan tidak mendedahkan atau menerangkan semua risiko dan aspek penting lain yang terlibat dalam berurusan dengan Instrumen Kewangan yang ditawarkan oleh Syarikat. Notis ini direka untuk menerangkan secara umum sifat risiko yang terlibat semasa berurusan dengan Instrumen Kewangan secara adil dan tidak mengelirukan.

Syarikat melaksanakan Pesanan Pelanggan berkaitan dengan Instrumen Kewangan berikut: Kontrak untuk Perbezaan ("CFD") dalam saham, komoditi, indeks dan pasangan mata wang (FX), dan sebagainya.

Caj dan Cukai

Penyediaan Perkhidmatan oleh Syarikat kepada Pelanggan mungkin tertakluk kepada yuran yang tersedia di laman web Syarikat. Sebelum Pelanggan mula berdagang, dia harus mendapatkan maklumat mengenai semua yuran, komisen, dan caj yang mungkin dikenakan kepada Pelanggan. Adalah tanggungjawab Pelanggan untuk memeriksa sebarang perubahan dalam caj.

Website: www.trade24seven.com **Email:** Info@trade24seven.com

Company Address: Bonovo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 **License Number:** BFX2024041

Sekiranya sebarang caj tidak dinyatakan dalam bentuk wang (contohnya, dalam bentuk peratusan atau formula), Pelanggan harus memastikan bahawa dia memahami jumlah caj yang mungkin dikenakan.

Syarikat mungkin mengubah kos dan caj yang berkaitan pada bila-bila masa, mengikut peruntukan Perjanjian Pelanggan yang terdapat di laman web Syarikat. Terdapat risiko bahawa dagangan Pelanggan dalam sebarang instrumen kewangan mungkin atau boleh menjadi tertakluk kepada cukai dan/atau sebarang duti lain, sebagai contoh, disebabkan perubahan undang-undang atau keadaan peribadinya. Syarikat tidak menjamin bahawa tiada cukai dan/atau duti setem lain yang akan dikenakan. Syarikat tidak menawarkan nasihat cukai dan mencadangkan agar Pelanggan mendapatkan nasihat daripada profesional cukai yang kompeten sekiranya Pelanggan mempunyai sebarang soalan.

Pelanggan bertanggungjawab untuk sebarang cukai dan/atau duti lain yang mungkin timbul berkaitan dengan dagangannya.

Perlu diingat bahawa cukai tertakluk kepada perubahan tanpa notis.

Jika diperlukan oleh undang-undang yang terpakai, Syarikat akan memotong dari sumber mana-mana bayaran yang perlu dibayar kepada Pelanggan, jumlah yang diperlukan oleh pihak berkuasa cukai mengikut undang-undang yang terpakai.

Adalah mungkin bahawa kos lain, termasuk cukai, berkaitan dengan Transaksi yang dilakukan di Platform Dagangan mungkin timbul, di mana Pelanggan bertanggungjawab dan yang tidak dibayar melalui kami atau dikenakan oleh Syarikat. Walaupun ia adalah tanggungjawab Pelanggan sepenuhnya untuk mengira cukai yang perlu dibayar, Pelanggan bersetuju bahawa Syarikat mungkin memotong cukai, jika diperlukan oleh undang-undang yang terpakai, berkaitan dengan aktiviti perdagangan Pelanggan di Platform Dagangan. Pelanggan menyedari bahawa Syarikat mempunyai hak pelarasan terhadap mana-mana jumlah dalam Akaun Dagangan Pelanggan berkaitan dengan pemotongan cukai tersebut.

Harga Syarikat berkaitan dengan dagangan CFD ditetapkan/dikutip mengikut Polisi Pelaksanaan Syarikat. Harga Syarikat mungkin berbeza daripada harga yang

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041

dilaporkan di tempat lain. Harga yang dipaparkan di Platform Dagangan Syarikat mencerminkan harga terakhir yang diketahui yang tersedia pada masa sebelum meletakkan sebarang Pesanan, namun harga pelaksanaan sebenar bagi Pesanan mungkin berbeza, mengikut Polisi Pelaksanaan Syarikat dan Perjanjian Pelanggan. Oleh itu, harga yang diterima oleh Pelanggan apabila membuka atau menutup posisi mungkin tidak sepadan secara langsung dengan tahap pasaran masa nyata pada masa jualan CFD berlaku atau mencerminkan harga broker/pembekal pihak ketiga.

Risiko Pihak Ketiga

Adalah difahami bahawa Syarikat akan segera meletakkan mana-mana wang Pelanggan yang diterimanya ke dalam satu atau lebih akaun terasing ('akaun pelanggan') dengan institusi kewangan seperti institusi kredit atau bank. Walaupun Syarikat akan menggunakan kemahiran, berhati-hati, dan ketekunan dalam pemilihan institusi kewangan mengikut Peraturan yang Terpakai, difahami bahawa terdapat keadaan di luar kawalan Syarikat, dan oleh itu Syarikat tidak menerima sebarang liabiliti atau tanggungjawab atas sebarang kerugian yang dialami oleh Pelanggan akibat daripada ketidaksolvenan atau sebarang prosiding lain yang serupa atau kegagalan institusi kewangan tempat wang Pelanggan disimpan.

Rangka kerja undang-undang dan pengawalseliaan yang mengawal institusi kewangan tersebut mungkin berbeza daripada negara asal anda. Oleh itu, dalam hal ketidaksolvenan atau kegagalan yang serupa, wang Pelanggan mungkin dilayan secara berbeza berbanding dengan bagaimana ia akan dilayan jika disimpan dalam Akaun Terasing di negara asal mereka. Institusi kewangan yang akan memegang wang Pelanggan mungkin menyimpannya dalam akaun omnibus. Oleh itu, dalam hal ketidaksolvenan atau prosiding lain yang serupa berkaitan dengan institusi kewangan tersebut, Syarikat mungkin hanya mempunyai tuntutan tidak bercagar terhadap institusi kewangan tersebut bagi pihak Pelanggan, dan Pelanggan akan terdedah kepada risiko bahawa wang yang diterima oleh Syarikat daripada institusi kewangan mungkin tidak mencukupi untuk memenuhi tuntutan Pelanggan.

Ketidaksolvenan

Sekiranya berlaku ketidaksolvenan atau kegagalan Syarikat, posisi terbuka Pelanggan

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041



Trade24Seven

mungkin akan ditutup tanpa persetujuan Pelanggan, yang mungkin mengakibatkan kerugian bagi Pelanggan.

Risiko Teknikal

Pelanggan, dan bukan Syarikat, akan bertanggungjawab terhadap risiko kerugian kewangan yang disebabkan oleh kegagalan, kerosakan, gangguan, pemutusan, atau tindakan berniat jahat terhadap sistem maklumat, komunikasi, elektrik, elektronik, atau sistem lain, yang bukan disebabkan oleh kecuaiian atau kesalahan yang disengajakan oleh Syarikat.

Jika Pelanggan menjalankan transaksi di atas sistem elektronik, dia akan terdedah kepada risiko yang berkaitan dengan sistem tersebut, termasuk kegagalan perkakasan, perisian, talian komunikasi, dan kegagalan internet. Hasil daripada kegagalan sedemikian mungkin menyebabkan pesanan Pelanggan tidak dilaksanakan mengikut arahnya atau tidak dilaksanakan langsung. Syarikat tidak bertanggungjawab dalam kes kegagalan tersebut, melainkan ia berpunca daripada kecuaiian atau kesalahan disengajakan oleh Syarikat.

Syarikat berusaha untuk menyediakan pengalaman dalam talian yang selamat dan lancar, namun Pelanggan menyedari bahawa serangan pihak ketiga (penggodam) yang terkoordinasi terhadap sistem Syarikat mungkin menyebabkan gangguan perkhidmatan yang boleh mengakibatkan kerugian kepada Pelanggan.

Kejadian Force Majeure

Sekiranya berlaku Kejadian Force Majeure, Syarikat mungkin tidak dapat mengatur pelaksanaan Pesanan Pelanggan atau memenuhi tanggungjawabnya di bawah Perjanjian Pelanggan dengan Pelanggan. Akibatnya, Pelanggan mungkin mengalami kerugian kewangan.

Menurut Perjanjian Pelanggan, Syarikat tidak akan bertanggungjawab atau mempunyai sebarang tanggungjawab untuk sebarang jenis kerugian atau kerosakan yang timbul akibat kegagalan, gangguan, atau kelewatan dalam melaksanakan tanggungjawabnya di bawah Perjanjian Pelanggan sekiranya kegagalan, gangguan, atau kelewatan tersebut disebabkan oleh Kejadian Force Majeure.

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041



Komunikasi antara Pelanggan dan Syarikat

Pelanggan harus menerima risiko sebarang kerugian kewangan yang disebabkan oleh fakta bahawa Pelanggan menerima pemberitahuan dari Syarikat dengan kelewatan atau tidak menerimanya langsung.

Pelanggan mengakui bahawa maklumat yang tidak disulitkan yang dihantar melalui e-mel tidak dilindungi daripada akses tanpa kebenaran.

Syarikat tidak bertanggungjawab sekiranya pihak ketiga yang tidak dibenarkan mengakses maklumat, termasuk alamat elektronik, komunikasi elektronik dan data peribadi, serta data akses apabila ia dihantar antara Syarikat dan Pelanggan atau semasa menggunakan internet atau kemudahan komunikasi rangkaian lain, telefon, atau mana-mana cara elektronik lain.

Pelanggan bertanggungjawab sepenuhnya terhadap risiko berkaitan mesej dalam Sistem Dagangan Dalam Talian Syarikat yang tidak dihantar kepada Pelanggan oleh Syarikat kerana ia dipadamkan secara automatik dalam tempoh 3 (tiga) hari kalendar.

Keadaan Pasaran Tidak Normal

Pelanggan mengakui bahawa dalam Keadaan Pasaran Tidak Normal, tempoh di mana Pesanan dilaksanakan mungkin dilanjutkan atau mungkin mustahil untuk Pesanan dilaksanakan pada harga yang diisytiharkan atau mungkin tidak dilaksanakan sama sekali.

Mata Wang Asing

Apabila Instrumen Kewangan diperdagangkan dalam mata wang yang berbeza daripada mata wang negara tempat tinggal Pelanggan atau Akaun Dagangan, turun naik kadar pertukaran boleh memberi kesan negatif kepada nilai, harga, dan prestasinya, yang berpotensi mengakibatkan kerugian kepada Pelanggan.

MAKLUMAT TENTANG RISIKO YANG BERKAITAN DENGAN INSTRUMEN KEWANGAN KOMPLEKS (CFDS)

Perdagangan CFD boleh meletakkan modal Pelanggan pada risiko, terutama jika digunakan dalam cara spekulatif. CFD dikategorikan sebagai Instrumen Kewangan

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041

kompleks yang berisiko tinggi dan Pelanggan mungkin kehilangan jumlah pelaburan. Perdagangan CFD tidak sesuai untuk semua pelabur.

Keputusan pelaburan yang dibuat oleh Pelanggan tertakluk kepada pelbagai risiko pasaran, mata wang, ekonomi, politik, perniagaan, dan lain-lain, dan tidak semestinya menguntungkan.

Pelanggan mengakui dan tanpa sebarang tempahan menerima bahawa, walaupun terdapat maklumat umum yang mungkin telah diberikan oleh Syarikat, nilai mana-mana pelaburan dalam Instrumen Kewangan mungkin berfluktuasi sama ada ke atas atau ke bawah. Pelanggan mengakui dan tanpa sebarang tempahan menerima kewujudan risiko yang ketara dalam mengalami kerugian dan kerosakan sebagai hasil daripada membeli atau menjual mana-mana Instrumen Kewangan dan mengakui kesediaannya untuk mengambil risiko tersebut.

Di bawah ini adalah gambaran ringkas mengenai risiko utama dan aspek penting lain dalam perdagangan CFD:

- i. Perdagangan dalam CFD adalah sangat spekulatif dan berisiko tinggi serta tidak sesuai untuk semua anggota orang awam tetapi hanya untuk pelabur yang:
 - Memahami dan bersedia menerima risiko ekonomi, undang-undang, dan risiko lain yang terlibat.
 - Mempertimbangkan keadaan kewangan peribadi, sumber, gaya hidup, dan komitmen mereka, mampu menanggung potensi kerugian daripada keseluruhan pelaburan mereka.
 - Memiliki pengetahuan yang diperlukan untuk memahami perdagangan CFD, serta aset dan pasaran asas.

- ii. Syarikat tidak akan memberikan nasihat kepada Pelanggan mengenai CFD, aset asas dan pasaran, atau membuat cadangan pelaburan termasuk apabila Pelanggan meminta nasihat dan/atau cadangan tersebut. Walau bagaimanapun, Syarikat mungkin menyediakan Pelanggan dengan maklumat dan alat yang dihasilkan oleh pihak ketiga secara "seperti sedia ada" (iaitu, Syarikat tidak meluluskan, menyokong, atau mempengaruhi maklumat dan alat tersebut), yang mungkin menunjukkan trend perdagangan atau peluang perdagangan. Pelanggan menerima dan memahami bahawa mengambil tindakan berdasarkan maklumat dan/atau alat yang disediakan

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041

oleh pihak ketiga mungkin mengakibatkan kerugian dan/atau pengurangan nilai aset Pelanggan secara umum. Syarikat tidak menerima liabiliti untuk sebarang kerugian yang timbul daripada tindakan yang diambil oleh Pelanggan berdasarkan maklumat dan/atau alat yang dihasilkan oleh pihak ketiga.

iii. CFD adalah instrumen kewangan derivatif yang nilainya bergantung pada harga aset/pasaran asas yang dirujuk (contohnya mata wang, indeks ekuiti, saham, logam, kontrak niaga hadapan indeks, hadapan, dan lain-lain). Oleh itu, adalah penting bagi Pelanggan memahami risiko yang berkaitan dengan perdagangan dalam aset/pasaran asas yang relevan kerana fluktuasi harga aset/pasaran asas akan mempengaruhi keuntungan perdagangan mereka.

iv. Maklumat tentang prestasi terdahulu CFD, Aset Asas dan Pasaran tidak menjamin prestasi semasa dan/atau masa depan. Penggunaan data sejarah tidak membentuk ramalan yang mengikat atau selamat mengenai prestasi masa depan CFD yang dirujuk oleh maklumat tersebut.

v. Volatiliti: Beberapa Instrumen Kewangan diperdagangkan dalam julat intrahari yang luas dengan pergerakan harga yang tidak menentu. Oleh itu, Pelanggan harus mempertimbangkan dengan teliti bahawa terdapat risiko tinggi kerugian. Harga Instrumen Kewangan diperoleh dari harga Aset Asas yang dirujuk oleh Instrumen Kewangan tersebut. Instrumen Kewangan dan Pasaran Asas yang berkaitan boleh menjadi sangat tidak menentu. Harga Instrumen Kewangan dan Aset Asas mungkin berfluktuasi dengan cepat dan dalam julat yang luas dan mungkin mencerminkan kejadian atau perubahan keadaan yang tidak dapat dikawal oleh Pelanggan atau Syarikat. Dalam keadaan pasaran tertentu, mungkin mustahil untuk Pesanan Pelanggan dilaksanakan pada harga yang diisytiharkan yang boleh menyebabkan kerugian. Harga Instrumen Kewangan dan Aset Asas akan dipengaruhi oleh, antara lain, perubahan hubungan penawaran dan permintaan, program dan dasar kerajaan, pertanian, komersial, dan perdagangan, kejadian politik dan ekonomi kebangsaan dan antarabangsa, dan ciri psikologi semasa pasaran yang relevan.

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041

Risiko Likuiditi

Risiko likuiditi merujuk kepada keupayaan untuk menukarkan aset kepada wang tunai dengan cepat tanpa mengalami diskaun yang ketara dalam harga mereka. Pelanggan menerima dan mengakui bahawa Instrumen Asas pada beberapa Produk Derivatif yang ditawarkan oleh Syarikat mungkin secara semula jadi tidak likuid atau kadangkala menghadapi tekanan likuiditi yang berterusan disebabkan oleh keadaan pasaran yang tidak menguntungkan. Aset Asas yang tidak likuid mungkin menunjukkan tahap volatiliti yang tinggi dalam harga mereka dan akibatnya risiko yang lebih tinggi, yang biasanya menyebabkan jurang yang lebih besar dalam harga ASK dan BID untuk Instrumen Asas berbanding keadaan pasaran yang likuid. Jurang besar ini mungkin tercermin pada harga Produk Derivatif yang ditawarkan oleh Syarikat.

Transaksi di luar bursa dalam Instrumen Kewangan Derivatif:

CFD yang ditawarkan oleh Syarikat adalah transaksi di luar bursa (iaitu over-the-counter). Keadaan perdagangan ditetapkan oleh kami, tertakluk kepada sebarang kewajipan kami untuk menyediakan pelaksanaan terbaik, bertindak dengan wajar dan sesuai dengan Perjanjian Pelanggan dan Polisi Pelaksanaan kami. Setiap CFD yang dibuka oleh Pelanggan melalui Platform Perdagangan kami akan mengakibatkan kemasukan Pesanan dengan Syarikat; Pesanan tersebut hanya boleh ditutup dengan Syarikat dan tidak boleh dipindahkan kepada orang lain.

Walaupun beberapa pasaran di luar bursa adalah sangat likuid, transaksi dalam derivatif di luar bursa atau tidak boleh dipindahkan mungkin melibatkan risiko yang lebih besar daripada melabur dalam derivatif di bursa kerana tiada pasaran pertukaran di mana untuk menutup Posisi Terbuka. Mungkin mustahil untuk melikuidasi posisi yang ada, menilai nilai posisi yang timbul daripada transaksi di luar bursa atau menilai pendedahan kepada risiko. Harga tidak perlu dikutip, dan, walaupun ia dikutip, harga tersebut akan ditentukan oleh peniaga dalam instrumen ini dan akibatnya mungkin sukar untuk menentukan harga yang adil.

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041



Syarikat menggunakan Sistem Perdagangan Dalam Talian untuk transaksi dalam CFD yang tidak termasuk dalam definisi bursa yang diiktiraf atau Kemudahan Perdagangan Pelbagai Hala dan oleh itu tidak mempunyai perlindungan yang sama.

Tiada Perlindungan Clearing House:

Transaksi dalam Instrumen Kewangan yang ditawarkan oleh Syarikat tidak tertakluk kepada keperluan/ kewajipan bursa atau clearing house pada masa ini.

Tiada Penghantaran:

Ia difahami bahawa Pelanggan tiada hak atau kewajipan berkaitan dengan Aset/Instruments Asas yang berkaitan dengan CFD yang diperdagangkan. Tiada penghantaran Aset Asas.

Penggantungan Perdagangan:

Di bawah keadaan perdagangan tertentu mungkin sukar atau mustahil untuk melikuidasi posisi. Ini mungkin berlaku, contohnya, pada masa pergerakan harga yang cepat jika harga naik atau turun dalam satu sesi perdagangan sehingga mengikut peraturan bursa yang relevan perdagangan digantung atau terhad. Meletakkan Henti Kerugian (Stop Loss) tidak semestinya akan mengehadkan kerugian Pelanggan kepada jumlah yang dimaksudkan, kerana keadaan pasaran mungkin membuatkan sukar untuk melaksanakan Pesanan tersebut pada harga yang ditetapkan. Di samping itu, dalam keadaan pasaran tertentu pelaksanaan Pesanan Henti Kerugian mungkin lebih buruk daripada harga yang ditetapkan dan kerugian yang direalisasikan boleh lebih besar daripada yang dijangkakan.

Slippage:

Slippage adalah perbezaan antara harga yang diharapkan untuk Transaksi dalam CFD, dan harga di mana Transaksi sebenarnya dilaksanakan. Slippage sering berlaku semasa tempoh volatiliti yang tinggi (contohnya disebabkan oleh kejadian berita) menjadikan Pesanan pada harga tertentu sukar untuk dilaksanakan dan juga apabila Pesanan besar dilaksanakan ketika mungkin tidak ada cukup minat pada tahap harga yang diinginkan untuk mengekalkan harga perdagangan yang diharapkan.

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041

MAKLUMAT TENTANG RISIKO YANG KHUSUS BERKAITAN DENGAN CFD:

CFD yang tersedia untuk perdagangan dengan Syarikat adalah tidak boleh dihantar/transaksi yang memberikan peluang untuk memperoleh keuntungan daripada perubahan dalam Aset Asas (saham, mata wang, komoditi, logam berharga dan mana-mana aset lain mengikut budi bicara Syarikat dari semasa ke semasa). Jika pergerakan Aset Asas adalah menguntungkan bagi Pelanggan, Pelanggan mungkin memperoleh keuntungan yang baik, tetapi pergerakan pasaran yang tidak menguntungkan yang kecil boleh bukan sahaja dengan cepat mengakibatkan kehilangan keseluruhan deposit Pelanggan tetapi juga sebarang komisen tambahan dan perbelanjaan lain mungkin ditanggung. Oleh itu, Pelanggan tidak harus memasuki CFD kecuali dia bersedia untuk mengambil risiko kehilangan keseluruhan wang yang telah dilaburkan serta sebarang komisen tambahan dan perbelanjaan lain yang ditanggung.

Melabur dalam CFD membawa risiko dan Pelanggan harus menyedari risiko-risiko ini. Transaksi dalam CFD juga mungkin mempunyai liabiliti bersyarat dan Pelanggan harus menyedari implikasi ini seperti yang dinyatakan dalam perkara iv di bawah.

i. Leverage dan Gearing:

Untuk membuat Pesanan CFD, Pelanggan dikehendaki mengekalkan margin. Margin biasanya merupakan bahagian yang agak kecil daripada nilai keseluruhan kontrak. Ini bermakna Pelanggan akan berdagang menggunakan "leverage" atau "gearing". Ini bermakna pergerakan pasaran yang agak kecil boleh menyebabkan pergerakan yang lebih besar dalam nilai posisi Pelanggan, dan ini boleh berfungsi sama ada terhadap Pelanggan atau untuk Pelanggan.

Pada setiap masa semasa Pelanggan membuka dagangan, mereka mesti mengekalkan ekuiti yang mencukupi, dengan mengambil kira semua keuntungan dan kerugian semasa, untuk memenuhi keperluan margin. Jika pasaran bergerak bertentangan dengan kedudukan Pelanggan dan/atau keperluan Margin meningkat, Pelanggan mungkin akan diminta untuk mendepositkan dana tambahan dalam tempoh masa yang singkat untuk mengekalkan kedudukannya. Gagal mematuhi

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041

permintaan untuk deposit dana tambahan boleh mengakibatkan penutupan kedudukan Pelanggan oleh Syarikat bagi pihaknya.

Adalah penting untuk anda memantau kedudukan anda dengan teliti kerana kesan leverage dan gearing mempercepatkan berlaku keuntungan atau kerugian. Adalah tanggungjawab anda untuk memantau dagangan anda dan semasa anda mempunyai dagangan terbuka, anda harus sentiasa berada dalam kedudukan untuk berbuat demikian.

Margin: Pelanggan mengakui dan menerima bahawa, tanpa mengira sebarang maklumat yang mungkin ditawarkan oleh Syarikat, nilai CFD mungkin berfluktuasi ke bawah atau ke atas dan mungkin juga pelaburan tersebut menjadi tidak bernilai. Ini disebabkan oleh sistem margin yang dikenakan pada dagangan tersebut, yang biasanya melibatkan deposit atau margin yang agak kecil berbanding nilai kontrak keseluruhan, sehingga pergerakan kecil di Pasaran Asas boleh memberi kesan yang tidak seimbang pada dagangan Pelanggan. Jika pergerakan Pasaran Asas adalah memihak kepada Pelanggan, Pelanggan mungkin mencapai keuntungan yang baik, tetapi pergerakan pasaran yang kecil yang tidak memihak kepada Pelanggan boleh menyebabkan kehilangan deposit keseluruhan Pelanggan dengan cepat serta mendedahkan Pelanggan kepada kerugian tambahan yang besar.

Syarikat mungkin mengubah keperluan Marginnya, menurut peruntukan Perjanjian Pelanggan yang terdapat di laman web Syarikat.

Transaksi Liabiliti Kontinjen: Liabiliti kontingent adalah kewajipan yang berpotensi yang mungkin diambil oleh Pelanggan bergantung pada hasil sesuatu kejadian yang di luar kawalan dan/atau jangkaan seseorang. Contohnya, dalam kes di mana disebabkan oleh turun naik ekstrem instrumen asas, Pelanggan telah mengalami kerugian yang melebihi baki beliau dengan Syarikat (iaitu, beliau telah mencipta baki negatif dengan Syarikat), Pelanggan mungkin akan diminta untuk membayar jumlah yang sama dengan kerugian tersebut.

Pesanan atau Strategi Mengurangkan Risiko: Syarikat menyediakan beberapa Pesanan tertentu (contohnya, pesanan “stop-loss”, di mana dibenarkan di bawah undang-undang tempatan, atau Pesanan “stop-limit”), yang bertujuan untuk menghadkan kerugian kepada jumlah tertentu. Pesanan tersebut mungkin tidak mencukupi memandangkan keadaan pasaran membuatkan ia mustahil untuk melaksanakan pesanan tersebut, contohnya disebabkan oleh kekurangan kecairan dalam pasaran. Kami berusaha untuk mengendalikan Pesanan tersebut dengan adil dan segera tetapi masa yang diambil untuk mengisi Pesanan dan tahap di mana Pesanan diisi bergantung pada pasaran asas. Dalam pasaran yang bergerak pantas, harga untuk tahap Pesanan anda mungkin tidak tersedia, atau pasaran mungkin bergerak cepat dan signifikan dari tahap stop sebelum kami mengisinya. Strategi menggunakan kombinasi posisi, seperti posisi “spread” dan “straddle” mungkin sama berisiko seperti mengambil posisi “long” atau “short” yang mudah. Oleh itu, Pesanan Stop Limit dan Stop Loss tidak dapat menjamin had kerugian.

Nilai Swap: Jika Pelanggan memegang sebarang kedudukan pada waktu malam, caj swap yang berkenaan akan dikenakan. Nilai swap dinyatakan dengan jelas pada spesifikasi aset platform dagangan dan diterima oleh Pelanggan semasa proses pendaftaran akaun seperti yang dinyatakan dalam Perjanjian Syarikat. Kadar swap bergantung terutamanya pada tahap kadar faedah serta yuran Syarikat untuk mempunyai kedudukan terbuka pada waktu malam. Syarikat mempunyai budi bicara untuk mengubah tahap kadar swap pada setiap CFD pada bila-bila masa dan Pelanggan mengakui bahawa beliau akan dimaklumkan oleh laman web Syarikat. Pelanggan juga mengakui bahawa beliau bertanggungjawab untuk menyemak spesifikasi CFD yang terdapat di laman web Syarikat untuk dikemaskini mengenai tahap nilai swap sebelum membuat sebarang pesanan dengan Syarikat.

Nasihat dan Cadangan: Syarikat tidak akan menasihati Pelanggan tentang kebaikan sesuatu Transaksi tertentu atau memberikan sebarang bentuk nasihat pelaburan dan Pelanggan mengakui bahawa Perkhidmatan tidak termasuk penyediaan nasihat pelaburan dalam CFD atau Aset dan Pasaran Asas. Pelanggan sendiri akan membuat Transaksi dan mengambil keputusan yang relevan berdasarkan penilaian sendiri.

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041



Dengan meminta Syarikat untuk membuat sebarang Transaksi, Pelanggan mengaku bahawa beliau telah bertanggungjawab sepenuhnya untuk membuat penilaian dan penyiasatan bebas mengenai risiko Transaksi tersebut. Beliau mengaku bahawa beliau mempunyai pengetahuan, kematangan pasaran, nasihat profesional dan pengalaman yang mencukupi untuk membuat penilaian sendiri mengenai kebaikan dan risiko setiap Transaksi. Syarikat tidak memberikan jaminan mengenai kesesuaian produk yang didagangkan di bawah Perjanjian ini dan tidak mempunyai kewajiban fidusiari dalam hubungannya dengan Pelanggan.

Syarikat tidak akan mempunyai sebarang kewajiban untuk memberikan Pelanggan sebarang nasihat undang-undang, cukai atau nasihat lain yang berkaitan dengan sebarang Transaksi. Pelanggan harus mendapatkan nasihat pakar bebas jika beliau ragu-ragu mengenai kemungkinan menanggung sebarang liabiliti cukai. Pelanggan dengan ini diberi amaran bahawa undang-undang cukai adalah tertakluk kepada perubahan dari semasa ke semasa.

Syarikat mungkin, dari semasa ke semasa dan atas budi bicaranya, memberikan kepada Pelanggan (atau dalam buletin yang mungkin diposkan di Laman Webnya atau diberikan kepada pelanggan melalui Laman Webnya atau Platform Dagangan atau sebaliknya) maklumat, berita, ulasan pasaran atau maklumat lain tetapi bukan sebagai perkhidmatan. Apabila berbuat demikian:

- (a) Syarikat tidak akan bertanggungjawab terhadap maklumat tersebut;
- (b) Syarikat tidak memberikan sebarang perwakilan, jaminan atau kepastian mengenai ketepatan, kebenaran atau kesempurnaan maklumat tersebut atau mengenai kesan cukai atau undang-undang sebarang Transaksi berkaitan;
- (c) Maklumat ini diberikan semata-mata untuk membolehkan Pelanggan membuat keputusan pelaburan sendiri dan tidak dianggap sebagai nasihat pelaburan atau promosi kewangan yang tidak diminta kepada Pelanggan;
- (d) Jika dokumen tersebut mengandungi sekatan ke atas orang atau kategori orang untuk siapa dokumen tersebut ditujukan atau kepada siapa ia diedarkan, Pelanggan

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041



bersetuju bahawa beliau tidak akan menyebarkannya kepada mana-mana orang atau kategori orang tersebut;

(e) Pelanggan menerima bahawa sebelum dihantar, Syarikat mungkin telah bertindak berdasarkan maklumat tersebut untuk menggunakan maklumat yang menjadi asasnya. Syarikat tidak membuat perwakilan mengenai masa penerimaan oleh Pelanggan dan tidak boleh menjamin bahawa beliau akan menerima maklumat tersebut pada masa yang sama dengan pelanggan lain;

Adalah difahami bahawa ulasan pasaran, berita, atau maklumat lain yang disediakan atau disediakan oleh Syarikat adalah tertakluk kepada perubahan dan boleh ditarik balik pada bila-bila masa tanpa notis.

Tiada Jaminan Keuntungan

Syarikat tidak memberikan sebarang jaminan keuntungan atau untuk mengelakkan kerugian semasa berdagang dalam Instrumen Kewangan. Syarikat tidak boleh menjamin prestasi masa depan Akaun Dagangan Pelanggan, menjanjikan sebarang tahap prestasi tertentu atau menjanjikan bahawa keputusan pelaburan Pelanggan, strategi, akan berjaya/berkeuntungan. Pelanggan tidak menerima sebarang jaminan sedemikian daripada Syarikat atau mana-mana wakilnya. Pelanggan sedar akan risiko yang wujud dalam berdagang dalam Instrumen Kewangan dan secara kewangan mampu menanggung risiko tersebut dan menanggung sebarang kerugian yang ditanggung. Pelanggan mengakui dan menerima bahawa mungkin terdapat risiko tambahan selain daripada yang dinyatakan di atas.

Website: www.trade24seven.com Email: Info@trade24seven.com

Company Address: Bonvo Road, Fomboni, Island of Moheli, Comoros Union

Registration Number: HT00324013 License Number: BFX2024041